

NOTIS DATA PERIBADI

Di S K Song, kami menghargai privasi anda dan berusaha untuk melindungi maklumat peribadi anda dengan mematuhi undang-undang Malaysia.

Kami hanya akan mengumpul dan menggunakan maklumat peribadi anda mengikut undang-undang perlindungan data yang berkaitan (termasuk Akta Perlindungan Data Peribadi 2010) dan Notis Privasi ini.

Privasi anda penting kepada kami, jadi sila luangkan masa untuk mengenali amalan privasi kami. Sekiranya berlaku konflik antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia, versi Bahasa Inggeris akan diutamakan.

Penyediaan maklumat peribadi anda adalah secara sukarela. Walau bagaimanapun, sila ambil perhatian bahawa jika anda tidak memberikan maklumat peribadi anda, kami tidak akan dapat memberikan anda perkhidmatan yang anda perlukan dan/atau berkomunikasi dengan anda dengan berkesan.

Apakah Jenis Maklumat Peribadi yang Kami Kumpul Dan Bagaimana Kami Menggunakan Maklumat Peribadi Anda?

Untuk kami menangani pertanyaan anda dan secara amnya menyediakan perkhidmatan kepada anda, dan untuk melaksanakan tujuan lain yang diperlukan untuk mengendalikan dan mengekalkan perniagaan kami dengan anda, kami perlu mengumpul dan memproses maklumat peribadi tentang anda, yang mungkin termasuk maklumat yang berkaitan dengan nama anda, Nombor kad pengenalan, nombor pasport, alamat rumah, alamat e-mel, nombor telefon, nombor telefon bimbit, status perkahwinan, kewarganegaraan, butiran pasangan, anak dan/atau saudara mara, butiran akaun bank, butiran kad kredit/debit, butiran KWSP, butiran cukai pendapatan, rekod perubatan dan/atau butiran yang berkaitan dengan pasangan, anak dan/atau saudara mara anda.

Kami mungkin mendapatkan maklumat ini daripada anda dan/atau daripada pelbagai sumber, termasuk daripada pihak ketiga yang berkaitan dengan anda (cth. agensi pelaporan kredit), dan daripada sumber lain yang anda telah memberikan persetujuan anda untuk mendedahkan maklumat peribadi anda.

Kami mungkin menggunakan dan memproses maklumat peribadi anda untuk tujuan yang berkaitan dengan perkhidmatan yang anda minta dan untuk aktiviti perniagaan firma yang termasuk, tanpa had:

- untuk berkomunikasi dengan anda termasuk menjawab pertanyaan dan komen anda;
- untuk tujuan pentadbiran dalaman;
- untuk memberikan maklumat kepada pihak berkuasa kerajaan dan/atau badan kawal selia untuk mematuhi keperluan berkanun dan peraturan; dan
- untuk mematuhi kewajipan kami di bawah undang-undang, termasuk pematuhan undang-undang yang berkaitan dengan bukti dan pendedahan berkanun; dan

Pendedahan Maklumat Peribadi Anda

Sebagai sebahagian daripada menyediakan perkhidmatan kami kepada anda, kami mungkin perlu mendedahkan maklumat tentang anda kepada pihak ketiga seperti ejen, ahli gabungan, bank dan institusi kewangan lain, pembekal perkhidmatan, pembekal, vendor, rakan kongsi perniagaan kami, jika perlu, dan tertakluk sama sekali. Kali kepada mana-mana undang-undang (termasuk peraturan, garis panduan dan/atau kewajipan) yang terpakai kepada kami.

Hak Anda Untuk Mengakses Dan Membetulkan Maklumat Peribadi Anda

Tertakluk kepada sebarang pengecualian di bawah undang-undang yang terpakai, anda boleh pada bila-bila masa meminta untuk:

- akses kepada maklumat peribadi anda yang dipegang oleh kami;
- pembetulan atau pembetulan maklumat peribadi tersebut;
- mengehadkan penggunaan dan pemprosesan maklumat peribadi anda; dan/atau
- dapatkan maklumat tentang pemprosesan dan/atau pendedahan maklumat peribadi anda.

Anda boleh membuat permintaan dengan menghubungi kakitangan kami di cawangan yang menyediakan perkhidmatan kami kepada anda.

Berkenaan dengan hak anda untuk mengakses dan/atau membetulkan maklumat peribadi anda, kami mempunyai hak untuk menolak permintaan anda untuk akses dan/atau pembetulan atas sebab yang dibenarkan di bawah undang-undang.